

FLYERS

Camp de jour été 2023

Cet été viens faire du cheerleading et du tumbling au Flyers Cheer Gym. Bouger c'est la santé! Notre camp de jour est ouvert tous les jeunes de 5ans et + que ce soit des enfants débutants ou avancés en cheerleading, il y a une place pour tout le monde.

Chaque semaine, vos enfants découvriront tous les différents aspects du cheerleading comme les stunts, la gymnastique/tumbling, la danse, les sauts... et participeront aussi à une multitudes d'activités intérieures et extérieures (jeux organisés, trampoline, bricolage, jeux d'eau...)

Viens créer des amitiés, rire et t'amuser tout en pratiquant ton sport favoris dans un établissement sécuritaire.

Horaire:

Camp de jour: 9h à 16h30

Service de garde: 8h à 9h et de 16h30 à 17h30 (inclus)

Spectacle:

Avec l'aide des entraîneurs, les enfants apprendront une routine de cheerleading tout au long de leur semaine au camp. Nous invitons tous les parents à assister au mini spectacle le vendredi à 16h15 pour clore la semaine de camp.

Inscription:

Pour t'inscrire au camp de jour Flyers, tu n'as qu'à cliquer sur le lien suivant :

<https://www.amilia.com/store/fr/flyers-cheer-gym/api/Program/Detail?programId=xELo5ey>

260\$ / semaine service de garde inclus. Aussi disponible: 3 jours de camp 190\$/semaine.

Rabais spécial : 20\$/semaine de rabais sur 3 semaines complètes d'inscription ou plus par enfant



À apporter au camp Flyers:

*Habille ment confortable pour faire du sport (ex: t-shirt, shorts, leggings, sports bra)

*Souliers de course d'intérieur

*Pas de bijoux (collier, boucle d'oreilles etc)

*Ton dîner (micro-onde disponible)

*Collations (attention aux allergies: pas de noix, arachides, fruit de mer, kiwi)

*Serviette de plage (pour pic-nic extérieur)

*Gourde d'eau

*Crème solaire

*Casquette

*Pompe et/ou Épipen si nécessaire

*Ton beau sourire :)

FLYERS

2023 Summer Day Camp

This summer, come cheer and tumble at the Flyers Cheer Gym. Staying active is healthy! Our day camp is open to all children aged 5 and over whether they are beginners or advanced in cheerleading there is a place for everyone.

Each week, your children will discover all the different aspects of cheerleading such as stunts, gymnastics/tumbling, dance, jumps... and will also participate in a multitude of indoor and outdoor activities (organized games, trampoline, crafts, water games...)

Come and make friends, laugh and have fun while practicing your favorite sport in a secure environment.

Schedule:

Day camp: 9 am to 4:30 pm

Daycare: 8 am to 9 am & 4:30 pm to 5:30 pm (included)

Show:

Children will learn a cheerleading routine throughout their week at camp. We invite all parents to attend the mini show on Friday at 4:15 pm to end the camp week.

Registration:

To register at summer day camp, click on the link below:

<https://www.amilia.com/store/fr/flyers-cheer-gym/api/Program/Detail?programId=xELo5ey>

\$260 / week daycare included. Also available: 3 days camp for \$190/week

Special discount: \$20/week discount on 3 full weeks of registration or more per child



To bring for day camp:

- *Comfortable clothing for sports (ex: t-shirt, shorts, leggings, sports bra)
- *Indoor running shoes
- *No jewelry (necklace, earrings etc)
- *Your lunch (microwave available)
- *Snacks (no nuts, no peanuts, seafood, kiwi)
- *Beach towel (for outdoor picnic)
- *Refillable water bottle
- *Sun screen
- *Hat
- *Pump and/or epipen if necessary
- *Your beautiful smile :)